

عروض فندق جراند ميلينيوم الوحدة ابوظبي (يسري العرض حتى 31 يناير 2026)
Grand Millennium Al Wahda Hotel Offers (Valid until 31 January 2026)

| Terms and Conditions: | الشروط والأحكام: |
|---|---|
| <p>Offer: Enjoy 20% discount on spa services at Health Club & Spa Grand Millennium Al Wahda Hotel</p> | <p>العرض: استمتع بخصم 20% على النادي الصحي والسبا فندق جراند ميلينيوم الوحدة أبو ظبي</p> |
| <p>Terms and conditions:</p> <ul style="list-style-type: none"> Offer is applicable on payment with DIB Credit Card only. DIB offer should be quoted during the reservation in order to avail the offer. Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer. Offer is not applicable during public holidays and special occasions like Christmas Eve/day, New Year's Eve/day, Eid Al Fitr, Eid Al Adha etc. Prior reservation is required at WhatsApp +97156 685 0541 or healthclub.gmaw@millenniumhotels.com DIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services only. Spa services can be availed only if the services are offered by the same gender. Partner and DIB Terms and Conditions apply. Offer is valid till January 31, 2026 | <p>الشروط والأحكام:</p> <ul style="list-style-type: none"> يسري العرض على الدفع ببطاقة الائتمان من بنك دبي الإسلامي فقط. ينبغي إدراج عرض بنك دبي الإسلامي أثناء الحجز للاستفادة من العرض لا يسري العرض مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر. لا يسري العرض خلال أيام العطلات الرسمية والمناسبات الخاصة مثل ليلة/يوم عيد الميلاد وليلة/يوم رأس السنة الجديدة وعيد الفطر وعيد الأضحى وما إلى ذلك يشترط الحجز المسبق من خلال الواتس اب: +97156 685 0541 أو healthclub.gmaw@millenniumhotels.com يمكن استخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقط لا يمكن الاستفادة من خدمات السبا إلا إذا كانت الخدمات مقدمة من نفس الجنس تطبق شروط وأحكام الشريك وبنك دبي الإسلامي يسري العرض حتى 31 يناير 2026 |